

Date: 28<sup>th</sup> of August 2025 Trading Code: ASCO التاریخ: ۲۸ أغسطس ۲۰۲۵ رمز التداول:ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

## **Subject : Appointment of Sr. Manager – Investor Relations**

الموضوع: تعيين المدير الأول - لعلاقات المستمرين

Asyad Shipping Company S.A.O.G is pleased to announce the appointment of Ms. Sharanjit Kaur Dhami as Senior Manager – Investor Relations, effective from 28 August 2025.

تود شركة أسياد للنقل البحري أن تُبلغ المستثمرين والسوق عن تعيين الفاضلة/ شارانجيت كاور دهامي في منصب المدير الأول لعلاقات المستثمرين، وذلك اعتبارًا من تاريخ ٢٨ أغسطس ٢٠٢٥.

Ms. Sharanjit Kaur Dhami has extensive experience in investor relations across both international and regional markets. She has held senior positions in several large, publicly listed companies in capital markets.

تمتع الفاضلة/ شارانجيت كاور دهامي بخبرة واسعة في مجال علاقات المستثمرين في الأسواق الإقليمية والدولية، وقد شغلت مناصب عليا في عدد من الشركات الكبرى المدرجة في الأسواق المالية.

She succeeds **Mr. Maher AL Mahrouqi**, who previously managed the Investor Relations function in addition to his ongoing responsibilities as **Manager – Budget & Investment**.

وتستلم الفاضلة/ شارانجيت هذا الدور خلفًا للفاضل/ مـاهـر المـحـروقـي، الذي تولّى هذه المسؤولية إلى جانب مهامه الحالية كـ مـديـر- الميزانيـة والاستثمار.

Best regards, Asyad Shipping Company S.A.O.G مع أطيب التحيات، شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع

**Authorized Signatory** 

المخول بالتوقيع

